

ကပ်ယီခင်းပိခင်းကွင်းတီးသိုက်းခပ်ယူ, လွတ်,တူင်းခးဖးဂျ,တင်းပိုက်းယပ်. ပိုင်းတျ,ဂုမ်းဂမ်ဂါခင်ဗုဂ်,တူခင်းမံ.-
ဂမ်းခမ်ပိခင် တူခင်းယာင် ကခင်ဗုဂ်,သေ ခိုခင်းတေျ.သုင်,ပခင်မိုင်းခးခး,။

ဖွင်းဂူခင်းခင်းမိုင်းခးလးတင်,မိုင်းကွခင်ဂခင်ပဂ်းတျလွမ်းပွဲးခွပ်းတိမ် 30 ပီသိုက်းဝ UWSA ရိုက်းယိုဝ်း
ပခင်လူင်ပွင်လိုင်းသိုက်းမခင်း; ကခင်လတ်းရှိုက်းလွမ်းလိခင်လိခင်တီး-ခး,မိုင်း,လိုခင်ပူခင်.မးယူ,ခခင်. လွင်းခခ
ဖခင်ရှင်းသိုက်းခိုက်.ခါးယို,လူင် ကခင်လွဲ.ဂူခင်းသိုက်းခပ်.ရှပ်ရှင်တီးငပ်းငုခင်းသိုက်းဝ UWSA ခေးလိခင်သိုက်းပွတ်း
လခင်း တီးရှုလုံးကျေး; ခလးဝိုင်းမိုင်းတူခင် ကခင်ရှင်း,ဂီလိခင်လိခင်ထံး 10 ရီးလူပ်,မီ,တျ, ဂူလုံးခခင်.ဂေး
တိုခင်းပိခင်လွင်းကခင် ဖခင်.တိုခင်းပိုင်းတျ,လူပ်,ခေးခံပခင်ရှု လွင်းခေးလိခင်ဂုမ်းဂမ် ခင်းမိုင်းတီးပွတ်းလခင်း/ကွဂ်,
ဂွခင်,ခေးဂူခင်းပံးဖေးခပ်ပေးလခင်းပွဂ်;မိုင်းခိုခင်းဝခင်းဂိုတ်,မိုင်းခွခင်းခပ်ခခင်.ယပ်.။

လံးလိင်း ရှပ်ပပ်;ဂေး,မတီ, ဂူခင်းမိုင်းတီးပံးဖေး (လိခင်လိခင်တီး-ထံး) လခင်းတျ; “သုခင်ဝခင်းခေးရှပ်းဂေး
လျးသိုက်းမခင်းခလးသိုက်းဝ ရှပ်းယိုတ်း(သိမ်း)ကပ်ယပ်.။ ခင်းငပ်းလံးမိုင်းလိပ် တျ,တေပွဂ်;မိုင်းခိုခင်းဝခင်းဂပ်,
မိုင်းလင်ရှပ်းခခင်.တိုခင်းကမ်,ပိခင်လံး;” တျ;ခခ်။

ပိဂ်.သမ်.လံးယိုခင်းတင်,လိက်;လူးလပ်;တျ,ခေး.မိုင်းဝခင်းတူဂ်းခပ် ပိုင်းတျ,ခပ်လခင်းပိခင်,လွဲ လိက်;လံး; မးလူးလွင်း
ကခင်ခပ်လံးတတ်းပိတ်းလွင်းလွဲ;ထိမ်ဂူခင်းမိုင်းတီး ပံးဖေးလိမ်မိုင်းလိုခင်ကွဂ်းထုင်းပိုင်း 2017 ခခင်.မးယူ,
သေတျ. ထိုင်မိုင်းလိပ်ယင်းပံ,မီးဖွဲ မိုင်းလွဲ သုခင်လွဲတံ,တူလုံးခိုခင်း။ ခင်းဗခင်,တီး, လုမ်း UN ခလး, လုမ်း INGO ခပ်
ကခင်လွဲ;ထိမ်ခပ်;ခမ်.တခင်းဂိခင် ခင်းပွတ်းလိပ်, လခင်းဝခင်းကွဂ်,မိုင်းမခင်း; ခခင်.ဂေး တိုခင်းကမ်,ခခပေး
ပင်သပ်းဂူခင်းပံးဖေးခင်းမိုင်းတီး လွမ်းလိခင်လိခင် တီး-ထံး ခခ်.ယပ်.။

လံးလိင်းလခင်းတျ; “လွင်းကမ်,သွဲ,လွဲဂူခင်းမိုင်းတီးပံးဖေးခခ်. မခင်းတိုခင်းတေကမ်,လခင်းလံး; လွင်းငမ်းယီခင်”။
“ရှပ်းခတ.ရှ်းရှ်းခွဂ်;မိုင်းခပ်သိုပ်,မိပ်,ကီးသိုက်းမခင်းပိုင်းတျ,ရှ်းပင်တိုက်းသိုက်းသိုပ် သုတ်းတီးခခင်.ယပ်.” တျ;ခခ်။

ဂမ်းသိုပ်,တွင်းထမ်

- လံးလိင်း +66 (0) 86 188 9827 (တံး၊ မခင်း၊ ကခင်းဂိတ်း)
- လံးယွတ်းလိုခင်း +66 (0) 97- 173-1530 (တံး၊ မခင်း)
- ခခင်းလခင်းတွင်း +66(0)87-658-9551 (တံး၊ မခင်း၊ ထံး)
- ခခင်းလိုခင်းရွမ် +66(0) 880818868 (တံး၊ ထံး)